
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 7. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 138
I ”Aftale om prisreduktioner og loft over priserne for sygehusforbeholdte læge-
midler i perioden 1. januar 2013–31. december 2015”, der er indgået mellem
Lægemiddelindustriforeningen, Ministeriet for Sundhed og Forebyggelse og
Danske Regioner, nævnes en fastfrysning af priserne (prisloftet) i aftaleperio-
den samt en prisreduktion på 5%. Vil ministeren redegøre for principperne i
dette prisloft og denne prisreduktion, for prisloftets faktiske niveau og for om
den faktiske prisreduktion på de 5% procent er realiseret, eller hvilket niveau
det er landet på?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i Sundheds- og Forebyggelsesudvalget,
jf. folketingssamlingen 2014-15, 1. samling, SUU alm. del - spørgsmål 886.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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